



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ
OD ZIARNA



Wysoka Jakość

Efekt połączenia najwyższej jakości zbóż z własnych upraw oraz licznych kontroli w laboratoriach AWW.

Spirytus Kaliski

Produkowany ze spirytusu luksusowego na bazie wysokiej jakości zbóż z upraw własnych oraz krystalicznie czystej wody. Neutralny w smaku i zapachu, najlepszy do produkcji domowych nalewek, likierów i wódek, a także wypieku ciast oraz do celów leczniczych. O jakości świadczy proces sześciokrotnej rektyfikacji, a czystość chemiczna spirytusu gwarantują wielokrotne kontrole w nowoczesnych laboratoriach AWW, wyposażonych w chromatografy gazowe.

Spirytus Kaliski

EN

Made of top quality spirit based on high-quality grains from our own crops and crystal clear water. Neutral in flavour and taste, the best for the production of homemade liqueurs and spirits, as well as baking cakes and for medicinal purposes. Its quality is provided through six-time rectification process and chemical purity of the spirit is ensured by multiple tests in modern AWW laboratories, equipped with gas chromatographs.

High quality

The effect of combining high-quality grains from our own crops and numerous tests in AWW laboratories.

Spirytus Kaliski

DE

Aus Luxusspiritus auf Basis hochwertiger Getreide aus eigenem Anbau und kristallklarem Wasser hergestellt. Mit einem neutralen Geschmack und Duft, zur Erzeugung hausgemachter Liköre und Wodkas sowie zum Backen und zu medizinischen Zwecken bestens geeignet. Für hohe Qualität sorgt der Prozess sechsfacher Rektifikation und die chemische Spiritus-Reinheit wird von mehrfachen Prüfungen in den modernen AWW-Laboren mit Gaschromatographen gewährt.

Hohe Qualität

Ergebnis der Verbindung höchster Getreidequalität aus eigenem Anbau mit zahlreichen Prüfungen in AWW-Laboren.



Spirytus Kaliski 95%

POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN	SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON	KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT	WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE	KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE	SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE
0,1 l	24	18	8	144	3456
0,2 l	20	14	6	84	1680
0,5 l	12	14	5	70	840